
Forsvarsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 17. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 101
Vil ministeren redegøre for, om Erhvervsstyrelsen har planer om at stramme op på god
kendelsesprocedurerne i forbindelse med ansøgninger om eksport af dual use udstyr på 
samme måde som Rigspolitiet vil opstramme procedurerne ved ansøgninger om våben
eksport, og som justitsministeren fortalte om ved et samråd i Forsvarsudvalget den 15. 
december 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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